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INTERPELACJA 
 

Szanowny Pan 
Aleksander Miszalski 
Prezydent Miasta Krakowa 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie 

  
W związku z interwencją mieszkańców w sprawie stojaków rowerowych 

umieszczonych w pasie drogowym ul. Kieleckiej, zwracam się z uprzejmą prośbą o udzielenie 
informacji: 

1. Czy montaż stojaków rowerowych w pasie drogowym jest zgodny z 
obowiązującymi przepisami? 

2. Jeśli tak czy nie powinien on być zabezpieczony tablicami ostrzegawczymi tak aby 
stojaki były widoczne dla kierowców? 

 
 
 

 

Z poważaniem 

Piotr Moskała 

Radny Miasta Krakowa 


